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Nr 118. Interpellation av Rickard 
Malmström (MP) om exploateringen av 
Gränby Backe
(KSN20110335)

Kommunfullmäktige

Interpellation
Till kommunstyrelsens ordförande
Den planerade exploateringen i Gränby Backe 
kommer att inkräkta på områdets naturvärden. 
I detta område lever bland annat den större sa
lamandern (Triturus cristatus) vilken är skyd
dad enligt EU:s Artskyddsförordning och Ha
bitatdirektiv. Det innebär att man inte får agera 
på något sätt som ”kan utgöra hot mot levande 
exemplar av sådana arter”. För att komma för
bi detta har kommunen vidtagit en del åtgärder 
i hopp om att salamandrarna skulle etablera sig 
i en annan del av området och därmed avhjälpa 
en eventuell skada.

Åtgärderna består av att man tillskapat tre 
nya lekvatten och man har även vidtagit åtgär
der för att göra marken i området mer tillta
lande för salamandrarna. Resultatet har dock 
uteblivit. Inga större salamandrar har iakttagits 
i de nya lekdammarna och ingen reproduktion 
har observerats. En anledning till detta kan 
vara att dammarna inte är bra nog men det kan 
lika gärna handla om att salamandrarna inte 
hunnit flytta dit. Oavsett vilket så har salaman
derpopulationen varken flyttat eller vuxit. Det 
innebär att ett intrång i området fortfarande är 
ett intrång som ”kan utgöra hot mot levande 
exemplar av sådana arter”.

Eftersom kommunen inte sökt dispens från 
Artskyddsförordningen är det ett lagbrott att 
dra igång exploateringen innan de vidtagna 
åtgärderna fått effekt. Trots detta har det kom
mit till min kännedom att man planerar att dra 
igång byggnationerna redan i sommar.

Med anledning av detta undrar jag följande:
1. Avser kommunen söka dispens från 

Artskyddsförordningen innan byggnatio
nerna drar igång?

2. Vad avser du att göra för att hindra att sa

lamanderpopulationen skadas och att man 
därmed bryter mot Artskyddsförordningen?

Uppsala den 11 maj 2011

Rickard Malmström




